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Abstract (en)
A switch (1), especially a temperature controller, has a connecting unit (20) with at least one connecting element for the connection of a mating
element. In addition to the connecting element, a holder (30) is provided for this mating element, which holder (30) is mounted on flat-strip-shaped
conductor parts (24, 25, 26) which are continuous from the holder (30) as one piece up to a snap switch (5) of the switch (1). The connecting
elements may be provided on the additional holder (30) or may form part of said holder themselves. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schaltgerät (1), insbesondere ein Temperaturregler, weist eine Anschlußeinheit (20) mit mindestens einem Anschlußglied für den Anschluß
eines Gegengliedes auf. Für dieses Gegenglied ist zusätzlich zum Anschlußglied eine Halterung (30) vorgesehen, die an flachstreifenförmigen
Leiterteilen (24, 25, 26) befestigt ist, welche von der Halterung (30) einteilig bis zu einem Schnappschalter (5) des Schaltgerätes (1) durchgehen.
Die Anschlußglieder können an der zusätzlichen Halterung (30) vorgesehen sein oder diese zum Teil selbst bilden. <IMAGE>
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